

初中英语单词分类汇总



初中英语单词分类汇总，总共收集750个单词。

唐库学习 编

目 录

- 一、学习用品 (school things)
- 二、人体 (body)
- 三、颜色 (colours)
- 四、动物 (animals)
- 五、人物 (people)
- 六、职业 (jobs)
- 七、食品, 饮料 (food & drink)
- 八、水果, 蔬菜 (fruit/ vegetables)
- 九、衣服 (clothes)
- 十、交通工具 (vehicles)
- 十一、杂物 (other things)
- 十二、地点 (locations)
- 十三、课程 (classes)
- 十四、国家, 城市 (countries/cities)
- 十五、气象 (weather)
- 十六、景物 (nature)
- 十七、植物 (plants)
- 十八、星期 (week)
- 十九、月份 (months)
- 二十、季节 (seasons)
- 二十一、方位 (directions)
- 二十二、患病 (illness)
- 二十三、数词 (numbers)
- 二十四、形容词 (adj.)
- 二十五、介词 (prep.)
- 二十六、代词 (pron.)
- 二十七、动词 (v.)

一、学习用品 (school things)

Pen [pen]

钢笔

例句1, She carefully wrote her name with a beautiful pen.

她用一支漂亮的钢笔仔细地写下了自己的名字。

例句2, He always carries a pen in his pocket for taking quick notes.

他口袋里总是带着一支钢笔，以便随时做笔记。

Pencil ['pensəl]

铅笔

例句1, She always carries a pencil in her bag for quick notes.

她总是在包里放一支铅笔，方便随时记笔记。

例句2, The teacher asked the students to sharpen their pencils before the test.

老师要求学生们在考试前把铅笔削尖。

pencil-case ['pensəl-keɪs]

铅笔盒

例句1, She opened her pencil-case and carefully selected a blue pen for her essay.

她打开铅笔盒，仔细地挑选了一支蓝色的笔来写作文。

例句2, The teacher reminded the students to keep their pencil-cases tidy before the exam.

老师提醒学生们在考试前要把铅笔盒整理好。

ruler ['ru:lə]

尺子

例句1, She used a ruler to draw a straight line on the paper.

她用尺子在纸上画了一条直线。

例句2, The teacher asked the students to measure the length of the table with a ruler.

老师让学生们用尺子测量桌子的长度。

book [buk]

书

例句1, I borrowed a fascinating book from the library yesterday.

我昨天从图书馆借了一本有趣的书。

例句2, She always carries a book in her bag to read during her commute.

她总是在包里带一本书，在通勤时阅读。

bag [bæg]

包

例句1, She packed her books into the bag before heading to school.

她把书装进包里，然后去上学。

一、学习用品 (school things)

例句2, He found a lost bag on the bus and returned it to the owner.

他在公交车上发现了一个丢失的包，并把它归还给了失主。

comic book ['kɒmɪk-bʊk]

漫画书

例句1, I bought a comic book at the store to read during my vacation.

我在商店买了一本漫画书，准备在假期阅读。

例句2, My little brother loves to collect comic books about superheroes.

我的弟弟喜欢收集关于超级英雄的漫画书。

post card [pəʊst-kɑ:d]

明信片

例句1, I sent a postcard to my friend from the Eiffel Tower in Paris.

我从巴黎的埃菲尔铁塔给朋友寄了一张明信片。

例句2, She collects postcards from every city she visits.

她收集她到访的每个城市的明信片。

newspaper ['nju:s,peɪpə, 'nju:z-]

报纸

例句1, Every morning, I read the newspaper with my breakfast.

每天早上，我一边吃早餐一边看报纸。

例句2, She wrapped the fragile items in old newspapers to protect them during the move.

她用旧报纸包裹易碎物品，以便在搬家时保护它们。

schoolbag ['sku:l bæŋ]

书包

例句1, She packed her schoolbag with all the necessary books and stationery for the new semester.

她为新学期准备了所有必需的书本和文具，装进了书包。

例句2, The schoolbag was so heavy that it made his shoulders ache after walking to school.

书包太重了，走到学校后他的肩膀都疼了。

eraser [i'reɪzə]

橡皮

例句1, I need an eraser to correct the mistakes in my homework.

我需要一块橡皮来改正作业中的错误。

例句2, She lent me her eraser when I couldn't find mine.

当我找不到我的橡皮时，她把她的借给了我。

一、学习用品 (school things)

crayon ['kreiən]

蜡笔

例句1, She used a crayon to draw a beautiful rainbow on the paper.

她用蜡笔在纸上画了一道美丽的彩虹。

例句2, The children were excited to color their pictures with bright crayons.

孩子们兴奋地用鲜艳的蜡笔给他们的图画上色。

sharpener

卷笔刀

例句1, Can you lend me your sharpener? My pencil is too dull.

你能借我你的卷笔刀吗？我的铅笔太钝了。

例句2, I always keep a sharpener in my pencil case for emergencies.

我总是把卷笔刀放在铅笔盒里以备不时之需。

story-book ['sto:ri-buk]

故事书

例句1, She always carries a story-book in her bag to read during her lunch break.

她总是在包里带一本故事书，以便在午餐休息时阅读。

例句2, The children gathered around the teacher as she opened the colorful story-book.

孩子们围在老师身边，她打开了一本色彩斑斓的故事书。

notebook ['nəʊtbuk]

笔记本

例句1,

I always carry my notebook to class so I can take notes during the lecture.

我总是带着笔记本去上课，这样我可以在讲座时做笔记。

例句2,

She wrote down her thoughts and ideas in her notebook every night before going to bed.

她每晚睡觉前都会在笔记本上写下自己的想法和灵感。

Chinese book

语文书

例句1, She always keeps her Chinese book neatly organized on her desk.

她总是把她的语文书整齐地放在书桌上。

例句2, The teacher asked the students to open their Chinese books to page 50.

老师让学生们打开语文书翻到第50页。

English book

英语书

例句1, I always carry my English book to class because it helps me understand the lessons

一、学习用品 (school things)

better.

我总是带着我的英语书去上课，因为它能帮助我更好地理解课程。

例句2, My English book has colorful illustrations that make learning new words more enjoyable.
我的英语书有彩色的插图，这让学习新单词变得更加有趣。

math book [mæθ-buk]

数学书

例句1, I always keep my math book on my desk so I can quickly review the formulas.

我总是把数学书放在书桌上，这样我可以快速复习公式。

例句2, During the exam, I realized I had forgotten my math book at home, which made me very nervous.

考试时，我意识到我把数学书忘在家里了，这让我非常紧张。

magazine [ˌmæɡəˈziːn]

杂志

例句1, I enjoy reading a fashion magazine to keep up with the latest trends.

我喜欢阅读时尚杂志，以跟上最新潮流。

例句2, She bought a magazine at the airport to read during the flight.

她在机场买了一本杂志，准备在飞行途中阅读。

dictionary [ˈdɪkʃənəri]

词典

例句1, I always keep a dictionary on my desk to look up new words.

我总是在书桌上放一本词典，以便查阅新单词。

例句2, She bought a new dictionary to help her with her English studies.

她买了一本新词典来帮助她学习英语。

二、人体 (body)

foot [fut]

脚

例句1, She hurt her foot while playing soccer.

她在踢足球时伤到了脚。

例句2, He stood on one foot to balance himself.

他单脚站立以保持平衡。

head [hed]

头

例句1, She gently patted the baby's head as she sang a lullaby.

她一边唱着摇篮曲，一边轻轻地拍着婴儿的头。

例句2, He hit his head on the low ceiling while standing up too quickly.

他站起来太快，头撞到了低矮的天花板上。

face [feis]

脸

例句1, She had a big smile on her face when she received the good news.

当她听到这个好消息时，脸上露出了灿烂的笑容。

例句2, He wiped the sweat off his face after finishing the marathon.

跑完马拉松后，他擦去了脸上的汗水。

hair [hɛə]

头发

例句1, She brushes her hair every morning to keep it smooth and shiny.

她每天早上梳头，以保持头发光滑有光泽。

例句2, He decided to cut his hair short for the summer.

他决定在夏天把头发剪短。

nose [nəuz]

鼻子

例句1, She wrinkled her nose at the smell of the garbage.

她闻到垃圾的味道，皱起了鼻子。

例句2, The little boy had a runny nose because of the cold weather.

因为天气寒冷，小男孩的鼻子一直在流鼻涕。

mouth [mauθ]

嘴

例句1, She covered her mouth with her hand to hide her smile.

她用手捂住嘴，以掩饰她的微笑。

二、人体 (body)

例句2, The baby opened its mouth wide to let the spoon in.

婴儿张大了嘴，让勺子进去。

eye [ai]

眼睛

例句1, She has beautiful blue eyes that sparkle in the sunlight.

她有一双美丽的蓝眼睛，在阳光下闪闪发光。

例句2, He couldn't believe his eyes when he saw the surprise party waiting for him.

当他看到等待他的惊喜派对时，他简直不敢相信自己的眼睛。

ear [iə]

耳朵

例句1, She whispered a secret into his ear, and he couldn't stop smiling.

她在他耳边轻声说了个秘密，他忍不住笑了。

例句2, The loud noise hurt my ear, so I covered it with my hand.

巨大的噪音让我的耳朵感到疼痛，所以我用手捂住了它。

arm [ɑ:m]

手臂

例句1, She broke her arm while playing basketball.

她在打篮球时摔断了手臂。

例句2, He carried the heavy box with both arms.

他用双臂搬起了那个沉重的箱子。

hand [hænd]

手

例句1, She gently held the baby's hand as they walked through the park.

她轻轻地握着宝宝的手，一起穿过公园。

例句2, He raised his hand to ask a question during the class discussion.

他在课堂讨论中举手提问。

finger ['fɪŋgə]

手指

例句1, She pointed at the map with her finger to show the location.

她用手指着地图，指出了那个位置。

例句2, He accidentally cut his finger while chopping vegetables.

他在切菜时不小心割伤了手指。

leg [leg]

腿

二、人体 (body)

例句1, She broke her leg while skiing last winter.

去年冬天滑雪时，她摔断了腿。

例句2, The dog wagged its tail and lifted its leg on the tree.

那只狗摇着尾巴，抬起腿在树上撒尿。

tail [teɪl]

尾巴

例句1, The dog wagged its tail happily when it saw its owner.

狗看到主人时，高兴地摇着尾巴。

例句2, The peacock spread its colorful tail to attract the peahen.

孔雀展开它彩色的尾巴来吸引雌孔雀。

三、颜色 (colours)

red [red]

红

例句1, The red apple on the table looks very fresh and delicious.

桌上的红苹果看起来非常新鲜美味。

例句2, She wore a beautiful red dress to the party last night.

昨晚她穿了一件漂亮的红裙子去参加派对。

blue [blu:]

蓝

例句1, The sky was a deep blue as the sun set over the horizon.

太阳落山时，天空呈现出深蓝色。

例句2, She wore a beautiful blue dress to the party.

她穿了一件漂亮的蓝色连衣裙去参加派对。

yellow ['jeləu]

黄

例句1, The yellow leaves of the autumn trees created a beautiful scene in the park.

秋天树上黄色的叶子在公园里形成了一幅美丽的景象。

例句2, She wore a bright yellow dress that caught everyone's attention at the party.

她穿了一件亮黄色的裙子，在派对上吸引了所有人的注意。

green [gri:n]

绿

例句1, The leaves on the trees turn green in spring.

春天，树上的叶子变绿了。

例句2, She wore a beautiful green dress to the party.

她穿了一件漂亮的绿色连衣裙去参加派对。

white [hwait]

白

例句1, The snow-covered mountains looked incredibly white under the bright sun.

在明亮的阳光下，被雪覆盖的山脉看起来异常洁白。

例句2, She wore a beautiful white dress to the graduation ceremony.

她穿了一件漂亮的白色连衣裙参加毕业典礼。

black [blæk]

黑

例句1, The cat's fur was as black as the night sky.

这只猫的毛色像夜空一样黑。

三、颜色 (colours)

例句2, She wore a black dress to the formal event.

她穿了一件黑色礼服去参加正式活动。

pink [pɪŋk]

粉红

例句1, She wore a beautiful pink dress to the party.

她穿了一件漂亮的粉红色连衣裙去参加派对。

例句2, The sky turned a soft pink as the sun set.

太阳落山时，天空变成了柔和的粉红色。

purple [ˈpɜːpl]

紫

例句1, She wore a beautiful purple dress to the party.

她穿了一件漂亮的紫色连衣裙去参加派对。

例句2, The sunset painted the sky in shades of purple and pink.

日落将天空染成了紫色和粉色的色调。

orange [ˈɒrɪndʒ, ˈɔː-]

橙

例句1, She squeezed the orange to make fresh juice for breakfast.

她挤橙子为早餐制作新鲜果汁。

例句2, The sunset painted the sky in shades of orange and pink.

日落将天空染成了橙色和粉色的色调。

brown [braʊn]

棕

例句1, The brown bear wandered through the forest in search of food.

棕熊在森林中漫步，寻找食物。

例句2, She painted her room a warm brown to create a cozy atmosphere.

她把房间涂成温暖的棕色，营造出舒适的氛围。

四、动物 (animals)

animal ['æniməl]

动物

例句1, The zoo is home to many different kinds of animals, including lions, elephants, and monkeys.

动物园是许多不同种类动物的家园，包括狮子、大象和猴子。

例句2, My favorite animal is the dog because it is loyal and friendly.

我最喜欢的动物是狗，因为它忠诚且友好。

cat [kæt]

猫

例句1, The cat gracefully jumped onto the windowsill and gazed at the birds outside.

那只猫优雅地跳上窗台，凝视着外面的鸟儿。

例句2, Every evening, the cat curls up on the sofa and purrs softly as it falls asleep.

每天晚上，那只猫都会蜷缩在沙发上，轻声呼噜着入睡。

dog [dɒg, dɔːg]

狗

例句1, The dog wagged its tail happily when it saw its owner.

狗看到主人时，高兴地摇着尾巴。

例句2, Every morning, the dog barks loudly to wake up the neighborhood.

每天早上，狗都会大声吠叫，吵醒整个街区。

pig [pig]

猪

例句1, The farmer raised a pig on his small farm.

那个农民在他的小农场里养了一头猪。

例句2, During the school trip, the children were excited to see a pig rolling in the mud.

在学校郊游期间，孩子们兴奋地看到一头猪在泥地里打滚。

duck [dʌk]

鸭

例句1, The little girl fed the breadcrumbs to the duck in the pond.

小女孩把面包屑喂给池塘里的鸭子。

例句2, We saw a family of ducks crossing the road during our morning walk.

我们早晨散步时看到一群鸭子正在过马路。

rabbit ['ræbit]

兔

例句1, The rabbit hopped quickly across the field to its burrow.

兔子迅速跳过田野，奔向它的洞穴。

四、动物 (animals)

例句2, She has a pet rabbit named Snowy that loves to nibble on carrots.

她有一只名叫雪球的宠物兔，非常喜欢吃胡萝卜。

horse [hɔ:s]

马

例句1, The horse galloped across the open field, its mane flowing in the wind.

那匹马在开阔的田野上疾驰，鬃毛在风中飘扬。

例句2, She gently patted the horse's neck, whispering words of encouragement.

她轻轻拍了拍马的脖子，低声说着鼓励的话。

elephant [ˈelɪfənt]

大象

例句1, The elephant gracefully walked through the savannah, its large ears flapping in the breeze.

大象优雅地走过草原，它的大耳朵在微风中拍打。

例句2, During the safari, we were amazed by the sight of a baby elephant playing in the mud.

在野生动物园里，我们被一只在泥浆中玩耍的小象惊呆了。

ant [ænt]

蚂蚁

例句1, The ant carried a piece of bread crumb that was twice its size.

蚂蚁搬着一块比它大两倍的面包屑。

例句2, An ant colony works together to build their home underground.

蚂蚁群体一起合作在地下建造它们的家。

fish [fɪ]

鱼

例句1, She caught a big fish in the lake yesterday.

她昨天在湖里钓到了一条大鱼。

例句2, We had grilled fish for dinner, and it was delicious.

我们晚餐吃了烤鱼，味道非常美味。

bird [bɜ:d]

鸟

例句1, The bird sang a beautiful melody in the morning.

鸟儿在清晨唱出了一首美妙的旋律。

例句2, She watched the bird fly gracefully across the sky.

她看着鸟儿优雅地飞过天空。

四、动物 (animals)

eagle [ˈi:gl]

鹰

例句1, The eagle soared high above the mountains, scanning the ground for prey.

那只鹰在高山上空翱翔，俯视地面寻找猎物。

例句2, The children were amazed to see an eagle perched on the tree branch near their school.

孩子们惊讶地看到一只鹰停在学校附近的树枝上。

beaver [ˈbi:və]

海狸

例句1, The beaver built a dam across the stream to create a pond.

海狸在溪流上筑坝，形成了一个池塘。

例句2, We saw a beaver swimming in the lake during our hike.

我们在徒步旅行时看到一只海狸在湖里游泳。

snake [sneik]

蛇

例句1, The snake slithered silently through the grass, its scales glistening in the sunlight.

那条蛇悄无声息地在草丛中滑行，鳞片在阳光下闪闪发光。

例句2, She screamed when she saw a snake coiled up near her feet.

当她看到一条蛇盘绕在她脚边时，她尖叫了起来。

mouse [maʊs, maʊz]

老鼠

例句1, The cat chased the mouse around the house.

猫在房子里追着老鼠跑。

例句2, She screamed when she saw a mouse in the kitchen.

她在厨房看到一只老鼠时尖叫了起来。

squirrel [ˈskwɜ:rəl, ˈskwi-, ˈskwʌ-]

松鼠

例句1, The squirrel quickly climbed up the tree to hide its acorns.

松鼠迅速爬上树去藏它的橡果。

例句2, We saw a playful squirrel jumping from branch to branch in the park.

我们在公园里看到一只顽皮的松鼠在树枝间跳来跳去。

kangaroo [ˌkæŋgəˈru:]

袋鼠

例句1, The kangaroo hopped gracefully across the open field.

袋鼠优雅地跳跃过开阔的田野。

四、动物 (animals)

例句2, Children were excited to see a baby kangaroo peeking out of its mother's pouch.

孩子们兴奋地看到一只小袋鼠从妈妈的育儿袋里探出头来。

monkey ['mʌŋki]

猴

例句1, The monkey climbed up the tree to reach the ripe bananas.

猴子爬上树去摘成熟的香蕉。

例句2, Children at the zoo were excited to see the monkey swinging from branch to branch.

动物园里的孩子们看到猴子在树枝间荡来荡去，非常兴奋。

panda ['pændə]

熊猫

例句1, The panda is a beloved animal in China, known for its black and white fur.

熊猫是中国备受喜爱的动物，以其黑白相间的皮毛而闻名。

例句2, We visited the zoo yesterday and saw a panda eating bamboo peacefully.

我们昨天去了动物园，看到一只熊猫正在安静地吃竹子。

bear [bɛə]

熊

例句1, The bear in the zoo looked very friendly as it played with a ball.

动物园里的熊玩球时看起来非常友好。

例句2, We saw a bear in the forest during our hiking trip, and it was an unforgettable experience.

我们在徒步旅行时在森林里看到了一只熊，那是一次难忘的经历。

lion ['laɪən]

狮子

例句1, The lion is often called the king of the jungle because of its majestic appearance and powerful roar.

狮子因其威严的外貌和强大的吼声常被称为丛林之王。

例句2, During our safari, we were lucky enough to see a lion resting under the shade of a large tree.

在我们的野生动物园之旅中，我们很幸运地看到一只狮子在一棵大树下休息。

tiger ['taɪgə]

老虎

例句1, The tiger is known for its strength and agility in the wild.

老虎以其在野外的力量和敏捷而闻名。

例句2, Children were amazed to see the tiger up close at the zoo.

孩子们在动物园近距离看到老虎时感到非常惊讶。

四、动物 (animals)

fox [fɒks]

狐狸

例句1, The clever fox outsmarted the hunter by hiding in the dense forest.

聪明的狐狸躲在茂密的森林里，成功地骗过了猎人。

例句2, The children were excited to see a red fox crossing the field during their nature walk.

孩子们在自然漫步时看到一只红狐穿过田野，感到非常兴奋。

zebra ['zi:brə]

斑马

例句1, The zebra's black and white stripes make it stand out in the grasslands.

斑马的黑白条纹使它在草原上显得格外醒目。

例句2, We saw a herd of zebras grazing peacefully near the river.

我们看到一群斑马在河边安静地吃草。

deer [diə]

鹿

例句1, The deer gracefully leaped over the fence and disappeared into the forest.

那只鹿优雅地跃过篱笆，消失在森林中。

例句2, We spotted a family of deer grazing peacefully in the meadow at dawn.

我们在黎明时分看到一群鹿在草地上安静地吃草。

giraffe [dʒi'rɑ:f]

长颈鹿

例句1, The giraffe gracefully stretched its long neck to reach the leaves on the tall tree.

长颈鹿优雅地伸长脖子去够高树上的叶子。

例句2, Children at the zoo were amazed by the giraffe's height as it walked past their enclosure.

动物园里的孩子们对长颈鹿走过围栏时的高度感到惊讶。

goose [gu:s]

鹅

例句1, The goose waddled across the yard, honking loudly.

那只鹅摇摇摆摆地穿过院子，大声地叫着。

例句2, We saw a flock of geese flying south for the winter.

我们看到一群鹅向南飞去过冬。

hen [hen]

母鸡

例句1, The hen clucked happily as she laid an egg in the cozy nest.

母鸡在舒适的窝里下了一个蛋，高兴地咯咯叫。

四、动物 (animals)

例句2, Every morning, the farmer collects fresh eggs from the hen house.

每天早上，农夫都会从鸡舍里收集新鲜的鸡蛋。

turkey ['tʊ:ki]

火鸡

例句1, We had a delicious roast turkey for Thanksgiving dinner.

我们在感恩节晚餐上享用了一只美味的烤火鸡。

例句2, The farmer raises turkeys on his farm for the holiday season.

这位农民在农场里养火鸡，为节日季节做准备。

lamb [læm]

小羊

例句1, The little lamb followed its mother closely through the green meadow.

小羊紧紧跟随它的妈妈穿过绿色的草地。

例句2, She painted a beautiful picture of a lamb standing under the bright sun.

她画了一幅小羊站在明亮阳光下的美丽图画。

sheep [ʃip]

绵羊

例句1, The shepherd guided the sheep across the green meadow.

牧羊人引导绵羊穿过绿色的草地。

例句2, Every morning, the sheep graze peacefully in the field near the farmhouse.

每天早晨，绵羊在农舍附近的田野里安静地吃草。

goat [gəʊt]

山羊

例句1, The goat climbed up the steep hill to find some fresh grass.

山羊爬上了陡峭的山坡去寻找新鲜的草。

例句2, The farmer keeps a goat in his backyard to help clear the weeds.

农夫在后院养了一只山羊来帮忙清除杂草。

cow [kau]

奶牛

例句1, The cow grazed peacefully in the meadow under the warm sun.

奶牛在温暖的阳光下在草地上安静地吃草。

例句2, Every morning, the farmer milks the cow to provide fresh milk for the family.

每天早晨，农夫都会挤奶，为家人提供新鲜的牛奶。

donkey ['dɒŋki]

驴

四、动物 (animals)

例句1, The farmer used a donkey to carry heavy loads of hay across the field.

农夫用驴子把沉重的干草运过田野。

例句2, Children at the petting zoo were delighted to feed carrots to the friendly donkey.

宠物动物园里的孩子们很高兴给友好的驴子喂胡萝卜。

squid [skwid]

鱿鱼

例句1, The squid gracefully swam through the deep blue ocean, its tentacles trailing behind it.

鱿鱼优雅地在深蓝色的海洋中游动，触须在身后拖曳。

例句2, We ordered a plate of fried squid at the seaside restaurant, and it was delicious.

我们在海边的餐厅点了一盘炸鱿鱼，味道非常美味。

lobster ['lɒbstə]

龙虾

例句1, The chef prepared a delicious lobster dish for the special occasion.

厨师为这个特殊场合准备了一道美味的龙虾菜肴。

例句2, We went to the seaside and enjoyed fresh lobster at a local restaurant.

我们去了海边，在当地的一家餐厅享用了新鲜的龙虾。

shark [ʃɑ:k]

鲨鱼

例句1, The shark swam gracefully through the crystal-clear waters of the ocean.

鲨鱼优雅地在清澈的海水中游动。

例句2, Despite its fearsome reputation, the shark plays a crucial role in maintaining the balance of marine ecosystems.

尽管鲨鱼有着可怕的名声，但它在维持海洋生态平衡中扮演着至关重要的角色。

seal [si:l]

海豹

例句1, The seal gracefully swam through the icy waters of the Arctic.

海豹优雅地在北极的冰冷水域中游动。

例句2, Children at the zoo were delighted to see the seal perform tricks during the show.

动物园里的孩子们看到海豹在表演中耍把戏，感到非常高兴。

sperm whale [spə:m-hweil]

抹香鲸

例句1, The sperm whale is known for its deep diving abilities, reaching depths of over 2,000 meters.

抹香鲸以其深潜能力闻名，能够下潜到超过2000米的深度。

例句2, Scientists have discovered that the sperm whale uses echolocation to hunt for giant

四、动物 (animals)

squid in the dark ocean.

科学家发现抹香鲸利用回声定位在黑暗的海洋中捕食巨型乌贼。

killer whale ['kilə- hweil]

虎鲸

例句1, The killer whale is known for its intelligence and complex social behaviors.

虎鲸以其高智商和复杂的社会行为而闻名。

例句2, We were amazed to see a killer whale leap out of the water during our boat tour.

在我们的船游中，看到一只虎鲸跃出水面，我们感到非常惊讶。

五、人物 (people)

people ['pi:pl]

人

例句1, The park was filled with people enjoying the sunny weather.

公园里挤满了享受阳光的人们。

例句2, Many people believe that kindness can make the world a better place.

许多人相信善良可以让世界变得更美好。

friend [frend]

朋友

例句1, A true friend is someone who stands by you in both good times and bad.

真正的朋友是在顺境和逆境中都支持你的人。

例句2, She introduced me to her best friend at the party last night.

昨晚的聚会上，她把我介绍给了她最好的朋友。

boy [bɔɪ]

男孩

例句1, The boy with the red hat is my younger brother.

戴红帽子的男孩是我的弟弟。

例句2, Every morning, the boy rides his bicycle to school.

每天早上，这个男孩都骑自行车去上学。

girl [gɜ:l]

女孩

例句1, The little girl was delighted when she found her lost teddy bear.

小女孩找到她丢失的泰迪熊时非常高兴。

例句2, Every morning, the girl walks to school with her best friend.

每天早上，这个女孩都和她的好朋友一起步行去学校。

mother ['mʌðə]

母亲

例句1, My mother always makes me feel loved and supported.

我的母亲总是让我感受到爱和支持。

例句2, Every morning, my mother prepares a healthy breakfast for the family.

每天早晨，我的母亲都会为家人准备一顿健康的早餐。

father ['fɑ:ðə]

父亲

例句1, My father always encourages me to pursue my dreams.

我的父亲总是鼓励我追求我的梦想。